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Dotyczy: dzików na ulicach miasta 

 

  Coraz więcej dzików pojawia się na osiedlowych ulicach. Ostatnio mieszkańcy zauważyli stado 

dzików w Antoninku i na Warszawskim. Na Warszawskim dziki spacerowały w godzinach wieczornych 

po ulicy Goplańskiej. Co zostało sfotografowane na załączonym zdjęciu. 

  W jaki sposób miasto zamierza walczyć z tym problemem. Dziki niestety nie są bezpieczne dla 

przechodniów, również dla dzieci. 

 


